
Župan  Stričak  i  gradonačelnik  Bosilj  zajedno  sa  svojim  suradnicima

obišli žurne službe; a prva rođena beba u Varaždinskoj županiji je David

Marković

1.1.2023.

Čelnici Grada Varaždina i Varaždinske županije, župan Anđelko Stričak i gradonačelnik dr.

sc. Neven Bosilj zajedno sa svojim suradnicima, zamjenicom župana Silvijom Zagorec i

zamjenikom gradonačelnika Miroslavom Markovićem, već tradicionalno, na prvi dan nove

godine obišli su žurne službe.

Svoj obilazak započeli  su u sjedištu Policijske uprave varaždinske gdje je načelnik PU

varaždinske Predrag Benčić, samu 2022. godinu, kada se uzmu u obzir sva događanja

okarakterizirao kao izazovnu.

- Proteklu smo godinu svi zajedno odradili korektno, profesionalno i godina je to u kojoj

stanje  sigurnosti  mogu  ocijeniti  kao  zadovoljavajuće.  Noćas  smo  ušli  u  Schengenski

prostor što za nas sve znači jedan novi izazov koji je pred nama. Vjerujem i nadam se da

ćemo u ovoj godini odgovoriti svim izazovima koji će se pojaviti, a sve s ciljem da svim



žiteljima Varaždinske županije zajamčimo sigurnost, ali i da bi se svi ostali, svi oni koji će

doći u našu županiju, osjećali sigurno – izjavio je načelnik Benčić.

Obilazak je nastavljen u Javnoj vatrogasnoj postrojbi Grada Varaždina. Zapovjednik JVP

Grada Varaždina Ivica Labaš istaknuo je kako je prošla godina, kada se uzmu dosada

obrađeni statistički podaci, bila gotovo identična prethodnoj.

-  Nismo  imali  značajnijih  odnosno  većih  intervencija  izuzev  kada  su  nažalost  stradali

putnici  iz  Poljske  na  autocesti  prema  Zagrebu.  Sve  ostalo  bilo  je  u  granicama

svakodnevnih  aktivnosti.  Tako  smo  na  području  cijele  županije  imali  sveukupno  909

intervencija  od  toga  je  na  našu  postrojbu  otpala  trećina,  točnije  262  intervencije  na

području  grada  Varaždina.  Od  tog  broja  je  bilo  105  požarnih  intervencija,  njih  134

tehničkih,  a bilo je i  petstotinjak aktivnosti  koje se odnose na dežurstva,  osiguranja te

pomoći udrugama i institucijama – nabrojao je zapovjednik Labaš, naglasivši kako se nada

da će i u 2023. godini izostati veće odnosno izazovnije intervencije.

A da je prošla godina bila doista izazovna potvrdila je i zamjenica ravnatelja Nastavnog

zavoda za hitnu medicinu Varaždinske županije Marta Lukačević,  dr.  med.  spec.  hitne

medicine.

- Prošle godine imali smo gotovo deset tisuća intervencija na terenu, te još nekoliko tisuća

njih u samim ambulantama. Najveći izazov bila je teška prometna nesreća kada su na

autocesti nastradali putnici iz Poljske i kada smo zajedno s kolegama iz Međimurske i

Zagrebačke županije zbrinuli  veliki  broj ozlijeđenih osoba. Također, brojimo i povećanje

intervencija  vezanih  uz  covid  što  je  trenutno i  očekivano u  ovo vrijeme -  istaknula  je

između  ostalog  Lukačević,  naglasivši  da  je  i  tijekom  novogodišnje  noći  bilo  dosta

intervencija, njih četrnaest, ali sve su uspješno riješene.

A dobre vijesti stižu iz Opće bolnice Varaždin. Prvog dana ove godine u 11:56 sati rođen je

David  Marković,  težak  2510  grama  i  dugačak  47  centimetara,  sin  Sanje  Marković  iz

Hrastovskog  kod  Ludbrega.  Sveukupno  u  2022.  bilo  je  1285  porođaja,  od  toga  14

blizanačkih trudnoća tako da je porođeno ukupno 1299 djece. U 2021. godini varaždinsko

rodilište imalo je 1403 porođaja, dakle 118 porođaja bilo je manje u 2022. u odnosu na

2021.  Ujedno  prema riječima  ravnatelja  Opće  bolnice  Varaždin  Damira  Poljaka  2022.



godina je za Opću bolnicu Varaždin bila turbulentna, ali unatoč svim izazovima i poprilično

uspješna.

- Dobili smo tri certifikata kvalitete, razvijamo se u građevinskom smislu, OHBP dnevna

bolnica, jednodnevna kirurgija nam je pri završetku i otvaranju, centralni operacijski blok u

ovoj  godini  kreće  s  građevinskim  radovima.  Zahvaljujući  Varaždinskoj  županiji  i  Vladi

Republike Hrvatske, odnosno Ministarstvu zdravstva, možemo uspješno krenuti u daljnje

infrastrukturne projekte. Ne smijemo zaboraviti ni naše ljude koji su nositelji našeg sustava

i zahvaljujem im na svemu onome što su učinili u 2022. godini i za našu bolnicu i za naše

pacijente – naglasio je ravnatelj Poljak zahvalivši i Gradu Varaždinu i Varaždinskoj županiji

na ulaganjima, podršci i svemu onome u čemu ih prate.

Gradonačelnik dr.  sc.  Neven Bosilj  zahvalio je svima koji  su bili  u pripravnosti  i  čuvali

građane Varaždina tijekom novogodišnje  noći,  istaknuvši  kako je  Varaždin  još  jednom

dokazao kako je siguran grad.

- Danas smo obišli sve žurne službe koje su radile ne samo kroz novogodišnju noć, nego

rade  365  dana  u  godini,  24  sata  na  dan,  naši  policajci,  naši  vatrogasci,  naša  hitna

medicinska pomoć i naša bolnica te im se na tome iskreno zahvaljujem. Ono što nam je

važno jest da je novogodišnja noć protekla izuzetno mirno, intervencije nisu imali ni policija

niti vatrogasci, što znači da su se naši sugrađani ponašali primjereno, dali su si oduška i

proveselili se, ali sve u granicama i mjerama u kojima to treba biti. U novu godinu ulazimo

puni pozitive i spremno prihvaćamo sve izazove koje nam ona nosi. Očekuje nas puno

posla,  ali  opravdat  ćemo povjerenje naših građana i  raditi  i  dalje u najvećem interesu

upravo njih i daljnjem razvoju ovog grada – istaknuo je gradonačelnik. Također je naglasio

kako je Grad Varaždin i ove godine pripremio donaciju OBV.

- Grad Varaždin oduvijek potpomaže i nastavit će potpomagati Općoj bolnici Varaždin pa i

ove godine predajem donaciju našem ravnatelju, ovog puta u iznosu nešto većem od 6600

eura za nabavku uređaja za otorinolaringologiju.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak također se zahvalio svim žurnim službama

koje  su  danonoćno  bile  na  raspolagnju  svakom žitelju  Varaždinske  županije  i  koji  su

unatoč brojnim kriznim situacijama s kojima su se suočavali u 2022. godini, odlično na njih

odgovorili i na tome im je čestitao.



- Županija će i dalje poduzimati sve da ih dalje osposobljavamo i opremamo, a bitno je

naglasiti  da će ovo biti  godina zdravstva, što je vidljivo iz županijskog proračuna. Pred

nama su, naime, otvaranja bitnih investicija, kao što su objedinjeni hitni bolnički prijem,

dnevna  bolnica  i  spinalni  centar,  početak  radova  na  izgradnji  centralnog  operacijskog

bloka,  a  projektiramo novu zgradu  Zavoda za  javno  zdravstvo.  Vjerujem da  će  2023.

godina, bez obzira na sve izazove koji su pred nama, biti uspješna godina – zaključio je

župan Stričak.


















